
Uit de raad....
Goed samenwerken: we kunnen niet 
zonder en soms is het uitdagend

Samenwerking is essentieel omdat veel taken 
die gemeenten moeten uitvoeren effi  ciënter 
en eff ectiever kunnen worden volbracht door 
samen te werken. Overbetuwe werkt op ver-
schillende gebieden nauw samen met andere 
instanties, zoals op het gebied van veiligheid, 
zorginkoop, onderwijs en vervoer. Hoewel 
samenwerking veel voordelen biedt, zijn er 
ook uitdagingen. 

Zo bleek dat er te lage tarieven voor zorgin-
koop waren gehanteerd. Dit kan ernstige 
gevolgen hebben voor zorgorganisaties en 
daarmee voor de zorg aan inwoners. De 
invloed van de raad op dergelijke besluiten 
blijkt soms beperkt te zijn, daarom worden 
in Overbetuwe raadsrapporteurs aangesteld 
om de raad te informeren over belangrijke 
zaken binnen samenwerkingsverbanden. Op 
16 april hebben we dan ook meteen twee 
raadsrapporteurs benoemd voor dit samen-
werkingsverband. 

Zelf ben ik ook raadsrapporteur: voor de 
Groene Metropool Regio, waarin 18 gemeen-
ten rondom Arnhem en Nijmegen samenwer-
ken. Dit verband richt zich op diverse aspec-
ten zoals energie, duurzaamheid, vervoer, 
woningbouw, toerisme en werkgelegenheid. 
We werken samen aan de versterking van 
de regio. De inspanningen om subsidies te 
verkrijgen via lobbywerk in Brussel en Den 
Haag dragen bij aan dit streven. Binnenkort 
zal de raad besluiten over de opdracht aan 
de Groene Metropool Regio voor de komen-
de jaren. Samen met mijn collega raadsrap-
porteur Henk Mulder hebben we samen met 
de medewerkers van de gemeente nage-
dacht over hoe we de raad in staat kunnen 
stellen hierover een goed besluit te nemen. 
Ook praten we met onze collega raadsleden 
van andere gemeenten over hoe en waarover 
we geïnformeerd en betrokken willen worden 
als raden en hoe we een ‘vinger aan de pols’ 
willen houden. Nieuwsgierig naar wat er alle-
maal in de Groene Metropool Regio gebeurt? 
Neem een kijkje op www.groenemetropool-
regio.nl of scan de qr code en laat ons weten 
wat u ervan vindt.

Mariël de Vries, 
fractievoorzitter D66
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Uit de raad....
Inspreken

Voorafgaand aan de raadsvergadering van 16 april 
vond het raadsspreekuur plaats, een mogelijkheid 
waarvan velen wellicht nog niet op de hoogte zijn. 
Wat houdt dit eigenlijk in? Het raadsspreekuur biedt 
inwoners een uitstekende gelegenheid om zaken 
rechtstreeks onder de aandacht te brengen bij de 
gemeenteraadsleden.

Afgelopen keer sprak mevrouw van Rossem en 
bracht ze de nieuwbouw van sociale huurwonin-
gen in Elst onder de aandacht. Een belangrijk 
onderwerp dat veel mensen raakt en waarover zij 
haar bezorgdheid en ideeën wilde delen. Dit toont 
precies het belang van het raadspreekuur aan: het 
is een kans voor individuele burgers om specifi e-
ke kwesties aan te kaarten die voor hen en hun 
gemeenschap van belang zijn.

Als gemeenteraadslid hecht ik hier veel waarde 
aan, omdat het directe contact met inwoners essen-
tieel is voor een goed functionerende lokale demo-
cratie. Bij Gemeentebelangen Overbetuwe hechten 
we ook veel waarde aan dit contact met inwoners. 
Het raadspreekuur is een van de manieren waarop 
we ervoor kunnen zorgen dat uw stem gehoord 
wordt en dat wij samen kunnen werken aan een 
betere gemeente.

Hoe werkt het? Heel simpel. Je schrijft een tekst 
over het onderwerp dat je wilt bespreken en meld 
je aan voor het spreekuur. Dat kan bij de griffi  e. 

Tijdens de bijeenkomst krijg je de kans om je tekst 
voor te dragen en je punt te maken. En daarna? 
Dan staan raadsleden klaar om te luisteren en, als 
ze vragen hebben, deze aan je te stellen.

Een andere manier om contact te krijgen met 
gemeenteraadsleden is het schrijven van een 
e-mail (aan griffi  e@overbetuwe.nl ). We staan 
open voor vragen, ideeën en suggesties vanuit de 
gemeenschap. Samen kunnen we bouwen aan een 
gemeente waarin iedereen zich gehoord en verte-
genwoordigd voelt. Dus, aarzel niet om contact op 
te nemen en uw stem te laten horen.

Elvira Patelias-Pieks, 
raadslid Gemeentebelangen Overbetuwe

Raadsvergadering 16 april 2024
Dinsdag 16 april heeft de gemeenteraad vergaderd. Daar zijn de volgende besluiten genomen:
• Brigitta Langeveld-Nijssen is namens GroenLinks benoemd tot burgerraadslid.
• De raadsrapporteurs voor de samenwerkingsverbanden zijn benoemd voor de 2e helft van de raadsperiode.
• De uitgaven die de fracties in 2023 hebben gedaan uit het fractiebudget zijn gecontroleerd. 
• Het rekenkamerrapport ‘Sturen op projecten’ is vastgesteld. Het college heeft een aantal opdrachten 

gekregen om het projectmatig werken te verbeteren.
• Het project ‘Gast van de raad’ is geëvalueerd en uitgebreid. 
• Er werden 2 moties aangenomen over onderwerpen die niet op de agenda stonden: een over klachtaf-

handeling en een over snelheidsreductie op de Wageningsestraat in Zetten.

Het bestemmingsplan Op Zuid in Zetten fase 2 is teruggestuurd naar het college en komt in een latere 
raadsvergadering terug op de agenda.

Komende vergaderingen
Op dinsdag 14 mei zijn er voorrondes, op dinsdag  28 mei vergadert de gemeenteraad weer. U bent 
van harte welkom bij de vergaderingen in het gemeentehuis in Elst. U kunt de vergaderingen ook via de 
livestream meekijken.   https://channel.royalcast.com/overbetuwe/#!/upcoming
Alle stukken van de vergaderingen kunt u terugvinden op: www.raadoverbetuwe.nl

Waarom worden sommige onderwerpen 
maar kort besproken in de raad?

Twee weken voor de raadsvergadering zijn er voor-
bereidende vergaderingen. Daar worden politieke 
vragen gesteld aan de wethouder of burgemeester 
en gaan  (burger-)raadsleden, van alle fracties één, 
met elkaar in gesprek over de voorstellen. 
Als de (burger-)raadsleden allemaal voor het voorstel 
zijn, komt het als ‘hamerstuk’ op de agenda van de 
raad. Dan wordt het niet meer besproken, is ieder-
een voor en hoeft de burgemeester het stuk alleen te 
‘hameren’. Zij slaat met de hamer op een blokje om 
aan te geven dat het voorstel is aangenomen.

Als de meningen in de voorbereidende vergadering 
verschillen gaat het voorstel als ‘bespreekstuk’ naar 
de raadsvergadering en wordt het dus nog bespro-
ken in de raadsvergadering. Soms wil de raad nog 
iets veranderen of toevoegen aan het besluit zoals 
het college dat heeft voorgesteld. Dat kan in de 
raadsvergadering.
Tenslotte zijn er nog ‘besluitstukken’. Daar wordt niet 
meer over gesproken in de raadsvergadering, maar 
raadsleden kunnen wel tegen stemmen. 
‘Hamer-‘ en ‘besluitstukken’ kosten dus weinig tijd in 
de raadsvergadering, zodat er genoeg tijd is om te 
spreken over de onderwerpen waarover raadsleden 
het niet eens zijn. 




